
ZASEDANJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

Amandma ni bil potreben
Na dnevnem redu novembrskega zasedanja zborov občinske
skupščine so bile nadvse pomembne zadeve. Osnutek statuta
naše občlne, predlog družbenega plana občln in tnesta do leta
2000, predlog odloka o razglasltvi srednjeveSkega mestnega
jedra za kulturni in zgodovlnski spomenik.

Kljub temu pa občinska skupščina ni mogla polnoveljavno odlo-
čati, saj je prišlo na sejo zbora združenega dela premalo delegatov.
Tisti, ki so prišli, niso mogli biti sklepčni. Zbor bodo sklicali še
enkrat - takoj v začetku decembra.

Zbor krajevnih skupnosti se tudi ni mogel pohvaliti s pretirano
veliko udeležbo. Od 48 delegatov jih je prišlo 28. Ker jih je bilo več
kot polovica, je bil zbor vendarle sklepčen in tako je lahko stekla
živahna razprava o predloženih točkah dnevnega reda. Osnutek
statuta so delegati sprejeli z manjšimi pripombami. Glede na to, da
so ga ocenili kot primerno gradivo za javno razpravo, lahko priča-
kujemo, da ga bomo do njenega izteka, to je do 15. januarja, lahko
še obogatili z nekaterimi novimi dopolnili.

Družbeni plan občin in mesta Ljubljane za obdobje 1986 do 2000
je bil podan že v obliki predloga, kar je pomenilo, da ga lahko
spremenijo le, če bodo podali delegati natančno formulirane
amandmaje. Predsednik izvršnega sveta Boris Platovšek je delega-
tom razložil amandma (bil je edini), ki ga je predložila delegacija
k'rajevne skupnosti Trg osvoboditve. Bistvo amandmaja je bila zah-
teva, da bi bolj natančno opredelili prepoved spreminjanja tistih
streh stare Ljubljane, ki so vidne z Grajskega hri^a. Izvršni svet se
do amandmaja ni opredelil in je to prepustil delegatom. V živahni
razpravi se je izoblikovato mnenje, da amandma ni potreben, ker
vse kar zahteva, vsebuje že samo besedilo predlaganega odloka.
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